

Segéd tábla a **bölcsődei dajka BRUTTÓ** illetményének megállapításához a 257/2000. (XII.26.) Korm. rendelet alapján
{a 2023. dec. 1-től hatályos minimálbér és garantált bérminimummal, ill. az új (%-ban meghatározott) bölcsődei pótlékkal számolva*} Érvényes: 2024. január 1-jétől

		2023. 12.01-jétől			2024. január 1-jétől			
		"A" fizetési osztály						
Fizetési fokozatok	évek száma	Kjt. "A" -kat. Kjt. Alapill. (2023. 01. hótól)	Bölcsoidei pótlék Ft (2023)	Összesen Bruttó (Kjt. III + bölcsoidei pótlék) Ft (2023)	Bölcsoidei pótlék% (2024)	Bölcsoidei pótlék Ft (2024)	Összesen Bruttó (Kjt. III + bölcsoidei pótlék) Ft (2024)	Emelés mértéke (Ft)
1.	0-3 év között	266 800	55 080	321 880	14,00%	61 600	328 400	6 520 Ft
2.	3-6 év között	266 800	56 520	323 320	15,00%	66 000	332 800	9 480 Ft
3.	6-9 év között	266 800	57 960	324 760	16,00%	70 400	337 200	12 440 Ft
4.	9-12 év között	266 800	59 400	326 200	17,00%	74 800	341 600	15 400 Ft
5.	12-15 év között	266 800	60 840	327 640	18,00%	79 200	346 000	18 360 Ft
6.	15-18 év között	266 800	62 280	329 080	19,00%	83 600	350 400	21 320 Ft
7.	18-21 év között	266 800	63 720	330 520	20,00%	88 000	354 800	24 280 Ft
8.	21-24 év között	266 800	65 160	331 960	21,00%	92 400	359 200	27 240 Ft
9.	24-27 év között	266 800	74 124	340 924	22,00%	96 800	363 600	22 676 Ft
10.	27-30 év között	266 800	81 684	348 484	23,00%	101 200	368 000	19 516 Ft
11.	30 -33 év között	266 800	90 180	356 980	24,00%	105 600	372 400	15 420 Ft
12.	33-36 év között	266 800	95 856	362 656	25,00%	110 000	376 800	14 144 Ft
13.	36-39 év között	266 800	98 688	365 488	26,00%	114 400	381 200	15 712 Ft
14.	39-42 év között	266 800	107 196	373 996	27,00%	118 800	385 600	11 604 Ft
15.	42-45 év között	266 800	115 704	382 504	28,00%	123 200	390 000	7 496 Ft
16.	45-48 év között	266 800	119 808	386 608	29,00%	127 600	394 400	7 792 Ft
17.	48 év felett	266 800	124 200	391 000	30,00%	132 000	398 800	7 800 Ft

		2023. 12.01-jétől			2024. január 1-jétől			
		"B" fizetési osztály						
Fizetési fokozatok	évek száma	"B" -kat.Kjt. alapill. (2023. 01. hótól)	Bölcsoidei pótlék (2023)	Összesen Bruttó (Kjt. III + bölcsoidei pótlék) Ft (2023)	Bölcsoidei pótlék% (2024)	Bölcsoidei pótlék Ft (2024)	Összesen Bruttó (Kjt. III + bölcsoidei pótlék) Ft (2024)	Emelés mértéke (Ft)
		326 000	65 760	391 760	15,00%	66 000	392 000	240 Ft
		326 000	67 200	393 200	15,45%	68 000	394 000	800 Ft
		326 000	68 640	394 640	15,68%	69 000	395 000	360 Ft
		326 000	70 080	396 080	16,14%	71 000	397 000	920 Ft
		326 000	71 520	397 520	16,36%	72 000	398 000	480 Ft
		326 000	72 960	398 960	16,59%	73 000	399 000	40 Ft
		326 000	82 500	408 500	18,86%	83 000	409 000	500 Ft
		326 000	86 376	412 376	19,77%	87 000	413 000	624 Ft
		326 000	91 296	417 296	20,91%	92 000	418 000	704 Ft
		326 000	105 576	431 576	24,09%	106 000	432 000	424 Ft
		326 000	119 856	445 856	27,27%	120 000	446 000	144 Ft
		326 000	125 568	451 568	28,64%	126 000	452 000	432 Ft
		326 000	135 240	461 240	30,91%	136 000	462 000	760 Ft
		326 000	150 624	476 624	34,32%	151 000	477 000	376 Ft
		326 000	165 996	491 996	37,73%	166 000	492 000	4 Ft
		326 000	175 164	501 164	40,00%	176 000	502 000	836 Ft
		326 000	181 380	507 380	41,36%	182 000	508 000	620 Ft

		2023. 12.01-jétől			2024. január 1-jétől			
		"C" fizetési osztály						
Fizetési fokozatok	évek száma	Kjt. "C" -kat. Kjt. Alapill. (2023. 01. hótól)	Bölcsoidei pótlék (2023)	Összesen Bruttó (Kjt. III + bölcsoidei pótlék) Ft (2023)	Bölcsoidei pótlék% (2024)	Bölcsoidei pótlék Ft (2024)	Összesen Bruttó (Kjt. III + bölcsoidei pótlék) Ft (2024)	Emelés mértéke (Ft)
		326 000	69 204	395 204	15,91%	70 000	396 000	796 Ft
		326 000	70 824	396 824	16,14%	71 000	397 000	176 Ft
		326 000	72 432	398 432	16,59%	73 000	399 000	568 Ft
		326 000	74 040	400 040	17,05%	75 000	401 000	960 Ft
		326 000	75 660	401 660	17,27%	76 000	402 000	340 Ft
		326 000	77 268	403 268	17,73%	78 000	404 000	732 Ft
		326 000	87 144	413 144	20,00%	88 000	414 000	856 Ft
		326 000	89 208	415 208	20,45%	90 000	416 000	792 Ft
		326 000	96 996	422 996	22,05%	97 000	423 000	4 Ft
		326 000	112 992	438 992	25,68%	113 000	439 000	8 Ft
		326 000	128 988	454 988	29,32%	129 000	455 000	12 Ft
		326 000	133 044	459 044	30,45%	134 000	460 000	956 Ft
		326 000	146 208	472 208	33,41%	147 000	473 000	792 Ft
		326 000	163 440	489 440	37,27%	164 000	490 000	560 Ft
		326 000	180 660	506 660	41,14%	181 000	507 000	340 Ft
		326 000	190 440	516 440	43,41%	191 000	517 000	560 Ft
		326 000	205 224	531 224	46,82%	206 000	532 000	776 Ft

		2023. 12.01-jétől			2024. január 1-jétől			
		"D" fizetési osztály						
Fizetési fokozatok	évek száma	Kjt. "D" -kat. Kjt. Alapill. (2023. 01. hótól)	Bölcsoidei pótlék (2023)	Összesen Bruttó (Kjt. III + bölcsoidei pótlék) Ft (2023)	Bölcsoidei pótlék% (2024)	Bölcsoidei pótlék Ft (2024)	Összesen Bruttó (Kjt. III + bölcsoidei pótlék) Ft (2024)	Emelés mértéke (Ft)
		326 000	72 528	398 528	16,59%	73 000	399 000	472 Ft
		326 000	74 328	400 328	17,05%	75 000	401 000	672 Ft
		326 000	80 520	406 520	18,41%	81 000	407 000	480 Ft
		326 000	87 420	413 420	20,00%	88 000	414 000	580 Ft
		326 000	100 500	426 500	22,95%	101 000	427 000	500 Ft
		326 000	114 552	440 552	26,14%	115 000	441 000	448 Ft
		326 000	128 604	454 604	29,32%	129 000	455 000	396 Ft
		326 000	132 456	458 456	30,23%	133 000	459 000	544 Ft
		326 000	144 060	470 060	32,95%	145 000	471 000	940 Ft
		326 000	163 728	489 728	37,27%	164 000	490 000	272 Ft
		326 000	184 812	510 812	42,05%	185 000	511 000	188 Ft
		326 000	191 220	517 220	43,64%	192 000	518 000	780 Ft
		326 000	205 884	531 884	46,82%	206 000	532 000	116 Ft
		326 000	220 620	546 620	50,23%	221 000	547 000	380 Ft
		326 000	257 328	583 328	58,64%	258 000	584 000	672 Ft
		326 000	275 892	601 892	62,73%	276 000	602 000	108 Ft
		326 000	289 608	615 608	65,91%	290 000	616 000	392 Ft

A pótlék számítási alapja 440 000 Ft
* 2023. december 1-jétől érvényes minimálbér összege bruttó: 266 800 Ft, ill. a garantált bérminimum összege bruttó: 326 000 Ft.